
Kontakt forældremøde 09.04.25 
 

Deltagende: Mette (leder), Bo (pædagogmedhjælper), Lykke (pædagog), Maja (forælder), Mette 
(forælder) og Maria (forælder).  

 

Velkommen og kort præsentation af deltagere 

- Mette fortæller kort om formen for dagens møde og præsenterer dagsorden.  

 

Forventningsafstemning 

- Forældrene fortæller om deres ønsker. Der er et ønske om at kunne snakke om konflikter, ris og 
ros og et ønske om at arbejdsbyrden ved at være med i forældrerådet ikke er høj. (Mette 
indskyder at der ikke ligger et forældrearbejde mellem møderne og at der er en ramme der 
hedder 1 møde pr kvartal) Et forum hvor forældrene kan komme til orde omkring deres børns 
behov. Der er et ønske om at det bliver tydeligt for alle forældre hvem man skal henvende sig til 
for at kunne komme med input og ønsker til arbejdet i Fritiden.  

- Personalet har også håb og forventninger om at forældrerådsmøderne kan være et forum, hvor 
der deles perspektiver fra personalet og fra hjemmet.  

- Mette har et håb om en god konstruktiv dialog vedrørende udviklingen af Fritiden i begge 
afdelinger til gavn for børnenes trivsel og udvikling. Mette siger at det er et forum hvor man kan 
tage en case op med dilemmaer, men at der ikke drøftes børn på disse møder.   

 

Status fra afdelingerne 

- 50: Der er overgang fra skole til KKFO, som forbereder børnene på at komme i KKFO og 
præsenterer de forskellige aktiviteter. Personalet oplever at der er mulighed for relationer på 
tværs af klasserne.  

- 44: Overgangen fra skole til KKFO foregår i klasserne og forbereder børnene på de forskellige 
aktiviteter og hvor de voksne er. Det er det samme hver uge, hvilket skaber genkendelighed og 
børnene vælger som oftest ind på de samme aktiviteter. 

 

Status fra forældrene 

- Forælder fra 50 fortæller at der er stor glæde ved at komme i KKFO og trives i det genkendelige 
og strukturen. Ferierne kan være udfordrende, da strukturen og genkendeligheden varierer fra 
skoledagen. Det kan være sårbart med små klasser og at alle ikke kommer i KKFO’en, derfor er 
det vigtigt med relationer på tværs.  

- Forældrene fra 44 fortæller, at de var bekymrede for KKFO’en og om det kunne være for 
overvældende, men har været positivt overrasket og har glade børn, som kan lide KKFO. Det 



kan være svært nogle gange at danne at relationer på tværs, det er nemmere for nogle end 
andre.  

- Der kom inspiration til aktiviteter som ville være gode at iværksætte om eftermiddagen. 

 

BMV og handleplaner 

 

Hjemmeside 

- Mette viser vejen ind til vores hjemmeside under Dyvekeskolens Aula og fortæller lidt om hvad 
der findes på hjemmesiden.  

- Indsatsområdet for hus 44 er sproget og for 50 er det medbestemmelse. Personalet fortæller 
om de indsatser der er sat i gang og løbende evalueres.  

- Forældrene ønsker at Fritidens indsatser bliver mere tydelig så man som forældre kan støtte op 
omkring de indsatser der sættes i gang.   

 

Ferie og planlægning 

- Form og behov 

Her spørger Mette ind til hvilke informationer der er vigtige for børn og forældre at få inden en ferie. 

Forældrene er enige om at det er vigtigt for børnene at vide hvilke voksne der er på arbejde, og 
gerne hvem der åbner og hvem der lukker så børnene ved hvem der tager imod når man møder ind 
og hvem der er der når de skal hjem.  

Derudover er det vigtigt at vide hvis der er tur, gerne hvilken tur der er tale om og hvad det tilbydes 
som alternativ hvis man ikke har overskud eller lyst til at tage ud af huset. 

Det kan have stor effekt på børnene hvis husene slås sammen i ferierne. Der bliver talt ind i, hvad 
hvis den enkelte har brug for en ener plads.  

Mette fortæller at der tages hensyn til det enkelte barn og dets behov i Fritiden. Dog er det vigtigt at 
i forældre kommer med info til personalet, hvis der er noget der udfordrer i forhold til hele dage i 
Fritiden, så vil personalet udtænke muligheder for at imødekomme barnets behov. 

Mødet slutter 18.10 med en fælles opfattelse af at det har været et godt første møde med god og 
åben dialog med fælles fokus på at udvikle et godt fritidstilbud for alle børn. Alle er enige om at det 
ville være fantastisk hvis der er flere forældre der vil deltage  


